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Kokemäenjoki-vesistöalueryhmän kokous 27.4.2023 

 

   

Osallistujat: 

 
 
 

Kari Ylikoski, Kokemäenjoki-ryhmän puheenjohtaja ja Kokemäen kaupunki  

Sami Ojala, Kokemäenjoen vesistön vesiensuojeluyhdistys ry (KVVY 
yhdistys) 
Anu Niinikorpi, Porin kalatalousalue 
Sanna Kipinä-Salokannel, Varsinais-Suomen ELY-keskus 
Juhani Oksanen, Sääksjärvi 
Leena Rannikko, Varsinais-Suomen ELY-keskus 
Anna Soirinsuo, Satavesi koordinaattori ja Varsinais-Suomen ELY-keskus  
 

 

Asialista  

13:00  1. Avaussanat 

Puheenjohtaja Kari Ylikoski 

 2. Satavesi-ohjelman ajankohtaiset asiat (20 min.) 

  Puheenjohtaja Kari Ylikoski ja Satavesi-koordinaattori /Ylitarkastaja Anna Soirinsuo, 
  Varsinais-Suomen ELY-keskus 

  Anna Soirinsuon esitys, Liite 1. 

 3. Suojeluyhdistysten ja hankkeiden ajankohtaiset kuulumiset (30 min.) 

                Kari Ylkikoski / Kokemäen kaupunki 

- Viime syksynä Sääksjärvi-illasta lähtenyt keskustelu poiki keväällä tupaillan Lievijär-
vellä. Keskustelua ruoppaustarpeesta sekä muista kunnostusmahdollisuuksista. 

- Kokemäenjoen alaosan lähelle purkautuvaan Ahlaistenjokeen olisi hyvä saada kunnos-
tustoimia. Potentiaalisia lohikalojen kutualueita useita. 

                 Juhani Oksanen/Sääksjärvi: 

- Sääksjärvellä olisi hoitokalastustarvetta. Toivottavasti uusi hanke tuottaa myös 
tähän liittyvää toimintaa.  

 

Sami Ojala/KVVY yhdistys: 
- Kutupaikkakunnostuksia koekalastusta tehty mm. Loimijoessa 2022. Tänä 

vuonna jatketaan siellä toimia. Loiku III -hanke sai rahoituksen vuosille 2023–
2024.  

- KVVY ry tekee kalastonseurantaa useilla alueilla 2023 
- Uutena Kokemäenjoen alueen hankkeena myös Piili-Kauvatsanjoen alueen kun-

nostushanke käynnistelemässä 
- Mielenkiintoa lähteä KVVY:n toimesta vetämään Kokemäenjoen alaosan kalata-

loudellista kunnostushanketta.  
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4. Pitäisikö Kokemäenjokeen rakentaa kalatiet – elinkiertomallilla lisätietoa päätök-
senteon tueksi (20 min.) 

Kalatalousbiologi Leena Rannikko, Varsinais-Suomen ELY-keskus  

 

 Esitys, Liite 2.  

Kokouksessa käytiin keskustelua eri vaihtoehtoisista ratkaisuista. Kaikki toimet kutualueiden saa-
miseksi Kokemäenjoen vesistöalueelle ovat tärkeitä ja tervetulleita. Mikäli nousuesteitä kierrettäisiin 
ongelma on soveltuvan kutualueiden puute. Myös alasvaellus tulisi olemaan haastavaa. Perinpohjai-
nen selvitys on hyvä tehdä tausta-aineiston saamiseksi jatkoa varten. 

  

 6. Mahdolliset muut asiat 

 

Vesi.fi -palvelu on avattu Suomen ympäristökeskuksen toimesta. Runsaasti tietoa mm. kunnostuk-
sista ja lajistosta. Karttapohjaisella alustalla mm. vesitilanteesta sisävesillä, tietoa rehevöitymisestä 
ym.  

7. Seuraava kokous  

Seuraavan kokouksen ajankohdaksi päätettiin tiistai 3.10.2023. Tuolloin ohjelmassa mahdollisesti ai-
nakin Piili-Kauvatsanjoen hankkeen esittely/KVVY yhdistys. 

 
 
Muistion laati Anna Soirinsuo 

https://www.vesi.fi/

